

Tid (dato, fra kl til kl):	3.mars 2005	Sted:	Bridgesenter Vest
Innkalt av (person):	Formann (Ragnar Præsttun)		
Ordstyrer:	Formann	Referent:	Sekretær (Tor Inge)
Deltakere:	Årsmøte		

Sak	Diskusjon og Konklusjon
1. Godkjenning av innkalling og saksliste	Godkjent
2. Valg av Møteleder, referent og to medlemmer til å underskrive protokollen.	Ragnar fikk æren av å være møteleder. Tore Skoglund og An Elfdahl ble valgt til å underskrive protokollen
3. Styrets beretning	<p>Styret beklaget den beklagelsen styrets beretning hadde av antall utgitte nr av OSS.</p> <p>Under økonomi i beretningen ble regnskapets balanse i 2003 korrigert til å være regnskapets balanse for 2004.</p> <p>Ole Roar kommenterte styrets beretning om klubbens størrelse: Synlig sosial aktivitet burde være et bedre mål, både på spillekveldene og på de festlige arrangementene.</p> <p>Ole Roar brakte også frem at Bridgesenter vest sitt røykerom ikke er dimensjonert for den økte aktiviteten i huset. I tillegg blir turneringsforløpet forstyrret av en del av røykerne ikke kom på plass tidsnok til neste runde.</p> <p>Tommy kunne her berolige oss alle med at et nytt røykerom med skikkelig utlufting snart var på plass.</p> <p>Videre diskusjon om emnet ble stoppet. Vel blåst!</p> <p>Kommentarer til Turneringsutvalgets beretning:</p> <p>Bridgekamerater deltar i eksterne turneringer som representanter for andre klubber. Ole Roar foreslo at man kanskje kunne øke Bridgekameratenes synlighet ved at klubben subsidierte start kontingent i NM-lag, kretsens turneringer og enkelte utvalgte turneringer.</p> <p>Tore Skoglund hadde ønske om en litt mer formell avvikling av klubbmesterskapet enn den man hadde nå i år. Blant annet burde alle møte alle.</p> <p>Claudia kom opp med en oppskrift på hvordan klubbmesterskapet ble avviklet i en klubb i Tyskland.</p> <p>Forslag om at klubbmesterskapet kanskje kunne avvikles som en heldagsturnering.</p> <p>Nytt turneringsutvalg ble oppfordret om å bringe diskusjonens momenter videre i sitt arbeid.</p>
4. Regnskap	Siri kommenterte her revisors kommentar om manglende oppgjør for spillekvelden 4. mars 2004. Årsmøtets konkluderte med ingen skade skjedd.
5. Budsjett	Ingen Kommentarer.

Sak	Diskusjon og Konklusjon	
6. Revisjon	Ingen kommentarer.	
7. Materiellfortegnelse	Øystein påtok seg ansvar for at materiellfortegnelse skulle foreligge til neste årsmøte.	
8. Fastsettelse av årskontingent og bordavgift	Ingen kommentarer.	
9. Innkomne saker	<p>Kjøp av tjenester. Begrunnelsen i innkallingen ble kommentert som noe vag. Ragnar: Oppgaven som styret ønsker å kjøpe er: Føring av medlemsregisteret. Et medlem av klubben er allerede tiltenkt jobben og utgiften er allerede tatt med i budsjettet. Med den begrunnelsen ble saken avsluttet. Årsmøtet tar forslaget til orientering.</p>	
10.Valg	Leder Nestleder Kasserer Sekretær Leder TU Styremedlem Varamedlem Turneringsutvalg Revisor Materialforvaltere Valgkomité	Christel Gundelach Øystein Gulliksen Ragnar Præsttun Tor Inge Iversen Anton Gunnarson Jan Harald Eek Viggo Nordvik Anton Gunnarson (leder) Geir Norderhaug Jan Harald Eek Jan Fjellvang Styret Arild H Johansen (Leder) Tommy Sandsmark Jarl Johansen
Tore Skoglund		An Elfdahl
Sign		Sign